

第九屆中原大學應用語言學研討會徵稿啟示

會議主題：外語教學的理論與應用

會 期：2018 年 05 月 26 日 (星期六)

地 點：中原大學全人村南棟 618 人育學院會議廳

徵稿對象：相關領域之學者、教師、及碩博士班在學生

論文發表形式：論文口頭報告，發表語言須為英文。

會議子題：

1. 外語習得
2. 外語教學法及評量
3. 專業英語 (ESP)
4. 口筆譯理論與實務
5. 電腦與科技輔助語言教學
6. 言談分析
7. 其他應用或理論語言學相關議題

投稿注意事項：

1. 本研討會徵求以英文撰寫之摘要，歡迎外語教學、口筆譯及應用語言學相關議題研究之投稿。
2. 英文摘要，限 350-500 字，並表列 3-5 關鍵字，篇幅以 A4 紙為準。同一作者最多僅能投稿單一作者論文一篇及共同作者論文一篇。
3. 請將匿名摘要，隨同【投稿者資料表】email 至：Yi-Ling Bonnie Liu (email: alls@cycu.edu.tw)
4. 投稿者請將 (1) 姓名 (2) 會議子題之編號作為 e-mail 主旨名稱。例如王大明同學欲研究「外語習得」，其 email 主旨之標題請命名為「王大明-Topic 1」。
5. 本研討會審稿採匿名審查制度，由兩位審查人員評審。

重要日期：

會議日期：2018 年 05 月 26 日

摘要截止收件日期延長：2018 年 03 月 14 日止

摘要審查結果通知：2018 年 03 月 21 日

聯絡資訊：

Conference convener: Dr. Chyan-An Arthur Wang

Conference organizers: Dr. Tzu-Yi Elaine Lee

Contact person: Yi-Ling Bonnie Liu (email: alls@cycu.edu.tw)

Tel: (03) 2656601~3 Fax: (03) 2656630 Website: <http://alls.cycu.edu.tw>

CALL FOR ABSTRACTS
The 9th Annual Conference on Applied Linguistics in Graduate Education
Chung Yuan Christian University

Theme: Theories and Applications on Foreign Language Teaching

Date: May 26, 2018 (Saturday)

Venue: Conference Room, 618 Holistic Education Village, College of Humanities and Education, Chung Yuan Christian University, Taoyuan County, Taiwan

Organized by: Department of Applied Linguistics and Language Studies, Chung Yuan Christian University

Target Submitters: Scholars, researchers, teachers, graduate students, and PhD students working on the topics of this conference

Language: English

Topics:

1. Second / Foreign Language Acquisition
2. Second / Foreign Language Teaching & Assessment
3. English for Specific Purposes
4. Translation and Interpreting
5. Computer Assisted Language Learning (CALL) / Technology Enhanced Language Learning
6. Discourse Analysis
7. Other relevant issues on Applied Linguistics

Abstract Submission Guidelines:

1. Abstracts written in English are invited on any topics pertaining to the theoretical and practical studies of TEFL, Translation and Interpreting and Applied Linguistics. No full paper submission is required.
2. Submit an abstract of 350-500 words along with 3-5 key words (letter-sized or A4).
3. Please email the anonymous abstract and the completed **【Contributor's Information Form】** to Yi-Ling Bonnie Liu (email: alls@cycu.edu.tw).
4. Please indicate your full name and topic number in your subject line of email. For example, if Mr. Ta-Ming Wang is going to present his paper on Second / Foreign Language Acquisition, the subject line of his email should be "Ta-Ming WANG-Topic 1".
5. All abstracts will be subject to a blind review process by two reviewers.

Important Dates:

Conference Date: May 26, 2018

Extended Submission Deadline: March 14, 2018

Notification of Acceptance: March 21, 2018

Contact Information:

Conference convener: Dr. Chyan-An Arthur Wang

Conference organizers: Dr. Tzu-Yi Elaine Lee

Contact person: Yi-Ling Bonnie Liu (email: alls@cycu.edu.tw)

Tel: (03) 2656601~3 Fax: (03) 2656630 Website: <http://alls.cycu.edu.tw>